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SAVJET AGENCIJE ZA ELEKTRONSKE MEDIJE 

Broj: 01-383/1 
Podgorica, 06.05.2020. godine

Z A P I S N I K  

sa 246. sjednice Savjeta, održane 6. maja 2020. godine

Dvjesta četrdeset i šesta sjednica Savjeta Agencije za elektronske medije (SAEM) je održana 6. 
maja u 11 sati.

Sjednici su prisustvovali članovi:

1. Ranko Vujović,
2. prof.dr. Saša Knežević,
3. Edin Koljenović,
4. Rajko Todorović i
5. Boris Raonić.

Pored navedenih, sjednici SAEM-a prisustvovali su i: Goran Vuković -  direktor Agencije, 
Jadranka Vojvodić - pomoćnik direktora - rukovodilac Sektora za pravne i ekonomske poslove, Đorđe 
Vujnović - savjetnik direktora za međunarodne odnose i Ranka Novaković - sekretar SAEM-a.

Sjednicom SAEM-a predsjedavao je predsjednik Ranko Vujović.

Usvojen je sljedeći

DNEVNI RED:

1. Zapisnik sa 245. sjednice;

2. Zahtjev člana Rajka Todorovića i

3. Razno.

a) Aktivnosti u AEM;

b) Zahtjev člana Rajka Todorovića.

• Tačka 1: Zapisnik sa 245. sjednice

Zaključak:
Usvojen je zapisnik sa 245. sjednice.

• Tačka 2: Zahtjev člana Rajka Todorovića
Član SAEM-a Rajko Todorović je zatražio da se razmotri primjena Zakona o upotrebi nacionalnih 

simbola. Smatra da je više televizija nije postupalo u skladu sa zakonom, jer su grb i zastava Crne Gore
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kompletna forma, nedjeljiva i ne smije se na njima ništa oduzumati, ni dodavati, kao i da se ne mogu 
pisati prego grba i zastave nikakve parole. Sve drugo smatra skrnavljenjem u čemu su prednjačile 
televizije „Srpska TV' i „TV T\ Smatra da AEM treba da reaguje i obavijesti nadležne institucije 
zadužene za sprovođenje Zakona o upotrebi nacionalnih simbola, Ministarstvo kulture, Državno 
tužilaštvo i dr.

Goran Vuković je kazao da je AEM uputila dopis svim televizijskim emiterima i preporučila da se 
vodi računa o Zakonu o upotrebi nacionalnih simbola, koje je takođe dostavljeno i Ministarstvu kulture.

Boris Raonić je kao građanin prijavio problem Ministarstvu kulture i ne vidi nadležnost AEM u 
ovoj situaciji.
Zaključak:

SAEM je konstatovao da je AEM poslala dopis televizijskim emiterima i preporučila da se vodi 
računa o poštovanju Zakona o državnim simbolima.

• Tačka 3: Razno
a) Aktivnosti u AEM

Shodno zaključku sa prošle sjednice AEM je obavijestila SAEM da je urađen monitoring 
programa ,,TV Boin" u periodu od nedelju dana. Emiter je uskladio svoj rad sa uslovima iz izdatog 
odobrenja za emitovanje.

b) Zahtjev člana Rajka Todorovića
Član Rajko Todorović je zatražio je da se izvrši monitoring programa dvije televizije iz Herceg 

Novog u cilju poštovanja uslova iz izdatih odobrenja za emitovanje (javnog servisa „TV Herceg Novi" i 
komercijalne televizije ,,TV Novi"). Nema ništa protiv kritičkih televizija, ali smatra da je njihov program 
„sanduče" u koje se u baca sve što je anticrnogorsko.

Goran Vuković je kazao da je AEM nekoliko puta slala upozorenje ovim televizijama zbog 
nepoštovanja uslova iz izdatih odobrenja za emitovanje. Zadnje upozorenje je poslato u januaru ove 
godine. Ove televizije reemituju programske sadržaje drugih emitera. Takođe, obavijestio je SAEM da je 
urađen monitoring programskih sadržaja „TV Novi", a u toku je monitoring svih lokalnih TV emitera, pa 
i javnog servisa „TV Herceg Novi".
Zaključak:

SAEM je konstatovao da je AEM uradila monitoring programskih sadržaja "TV Novi", a u toku je 
monitoring javnog servisa "TV Herceg Novi".

Sjednica je završena u 12:50 sati.

Zapisnik sastavila 
Ranka Novaković
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